

## Bestyrelsesmøde 11.01.12

Start kl. 19.45. Tilstede: Rikke, Michael, Philip, Tonny og Pernille (referent)

- Indkaldelse til generalforsamling laves, det bliver 23.feb kl. 19
- Børneattester udfyldes
- Gennemgang fra sidste møde
  - Papirerne fra Steve er stadig ikke kommet Pernille i hænde, Steve er blevet kontaktet på sin mobil, og mappen skal afleveres snarest.
  - T-shirts bliver lagt på hjemmesiden, til 150,-
  - Juniorchamp T-shirts fra 2008, 25,-
  - 2 hættetrøjer L, 2 hættetrøjer XL(herremodel) 250,-
  - Juniorudvalg: Charlotte og Frederik, der ønskes en voksen og en junior mere .
  - Der laves ny hjemmeside som Orit arbejder på, da den nuværende ikke virker på den måde som vi havde håbet på.
- Indkommen post
  - Boulder arrangement på Lolland 28/1-12 Shotcup, fra 16 år og op.
  - Regning til Pernille er glemt hjemme
- Uge 28
  - Turen er udelukkende for aktivt/passive medlemmer, og medlemmer under 15 skal have en værge med, der ligeledes er medlem af klubben. Forældre i juniorudvalget, behøver ikke være medlemmer.
  - Klubben giver 1000,- i tilskud per person, pengene dækker leje af hytte, samt tilskud til mad.
  - Transporten til Nissedalen er individuel.
  - Tilmeldingsfrist 1. maj 2012
  - Der søges et Nisseudvalg, til planlægning af ture, madlavning, indkøb etc. Michael og Philip deltager fra bestyrelsen. Udvalget er skrevet på Evt. Ved generalforsamlingen
  - Max deltager antal er 30 personer.
- Status på årsregnskab og budget
  - Regnskabsbogen er stadig hos Steve, skal hentes snarest.
  - Rikke lover at hjælpe med eventuel fejlfinding.
  - Årsregnskab og budget sendes til bestyrelsen på mail, så det kan godkendes til generalforsamlingen.
  - Nyt budget for 2012 lægges
  - Outdoor har en gammel regning der skal betales for noget reb, Pernille tjekker op.
  - Betaling af instruktører 2012
    - Michael Nøglevagt 750,-
    - Tonny Nøglevagt/træner 1500,-
    - Jesper nøglevagt/hjælpetræner 1500,-
    - Orit juniortræner 750,-
    - Frederik hjælpertræner 375,-

- Betaling af instruktører 2011
  - Jesper har modtaget 1500,- for 2011
  - Michael skal have 1500,-
  - Tonny skal have 1500,-
  - Orit skal have 750,-
  - Frederik skal have et gavekort 300,- til outdoor, som tak for hjælpen med juniorholdene.
- Instruktørkursus
  - Dato ej fastsat endnu. Klubben vil gerne give tilskud til Orit og Jesper. Der er ønske om afholdelse tidligt forår.
- Eventuelt
  - Referat og indkaldelse til næste møde skal lægges på nettet. Referatet skal godkendes af bestyrelsen og lægges på hjemmesiden indenfor en uge.
  - Gamle referater tilbage fra 2009 bliver lagt op.
  - Rikke mangler stadig at tilmelde sig på DklaF's hjemmeside.
  - Bølgen i Ålsgårde, ønsker vores hjælp til renovering af tårnet, de betaler gerne alle udgifter.
  - Tilbud om foredrag fra Danmarks bedste boulder ([Bjørn Lisager](#)). Bestyrelsen synes det er en dejlig idé. Michael og Bjørn finder en dato sammen, og det lægges på hjemmesiden.
  - Træningstider i Humlebæk, fodboldtiden om tirsdagen bliver brugt af seniorer der gerne vil dele hallen med os, Tonny kontakter kommunen for at høre om det kan lade sig gøre at vi starter om tirsdagen fra nu af.
- Afholdelse af næste bestyrelsesmøde efter generalforsamlingen [aftales ved generalforsamlingens afslutning.](#)

Mødet sluttede kl. 22.45

Referat godkendt af: [Rikke](#), [Tonny](#), [Philip](#), [Michael](#)